北京碳宝科技有限公司



北京碳宝科技有限公司公正性声明

CBT's Safeguarding Impartiality Statement

1、北京碳宝科技有限公司承诺遵守国家相关法律法规,按照UNFCCC CDM EB发布的有关CDM 审定核查/认证的相关规定,以可信、独立、不歧视、透明的方式开展工作。

Beijing Carbon Brilliant Technology Ltd.- CBT commit to complies with all relevant national laws and regulations, and ensures its work in a credible, independent, non-discriminatory and transparent manner in accordance with the relevant UNFCCC CDMEB requirements and rules.

2、BCT在认可的审定核查/认证业务范围内,严格按照CDM EB的要求与规则执行审定核查/工作,确保符合CDM EB的认可要求。

Within the scope of accredited by CDM EB, BCT performs the validation, verification/certification activities in strict accordance with CDM EB requirements and rules to ensure the compliance of CDM EB accreditation requirements.

3、BCT的服务对所有客户开放,不附加额外的财务要求或其它条件。以非歧视的形式开展审定核查从证活动。

The BCT's services are open to all clients without additional financial requirements or other conditions attached. Do not deal with the validation, verification/certification in any discriminatory form

4. BCT不参与可能危及审定核查以证的公正性的各种活动。

BCT do not engage in any work that may have an impact on its impartiality of validation, verification/certification functions.

5、CBT不接受来自其它任何方面的压力。确保没有任何可能影响审定核查/认证过程和结论的商业、财务或其它压力。

CBT do not accept the pressure from any aspect, ensures that there is no commercial, financial or other pressures that may affect the validation, verification/certification process and conclusions.

6、CBT公开其处理投诉、争议和申诉的程序,接受CDM EB和社会各相关方的监督。

CBT have the procedure public available to handle the complaint, dispute and appeal

processes, and accept the supervision from related bodies and CDM EB.

7、CBT对项目业主履行保密承诺,未经其允许不得向第三方泄露其有关生产技术及经营等情况。

CBT abide to the confidentiality commitment to the client and shall not disclose the any information to other parties without its permission.

8、CBT的相关机构为国家行政管理机构和股东单位,在提供审定核查/认证服务时不存在利益冲突,也不会对CBT的公正性造成影响,不会产生财务经济等压力。

CBT's related body include the relevant national administrative agencies and shareholders. There is no conflict of interest when providing examination and verification/certification services, nor will it affect the impartiality of CBT, and it will not produce financial and economic pressure.

9、所有审定核查认证人员都应该开展工作之前披露与项目活动存在的可能影响公正性的事项。

All validation, verification/certification personnel shall disclose the information that may affect the impartiality before starting the works.

Beijing Carbon Brilliant Technology Ltd

2023-06-18

如果您希望进一步了解我司业务情况,包括但不限于业务流程以及投诉程序等,请通过以下任何方式与我们联系:

If you wish to further know us, including but not limited to our validation/verification/certification activities and the procedures of complaint/dispute/appeal, please contact us by any of the following ways:

邮件: 379254050@qq.com;

电话: 13701050580

微信公众号: CBT





表 1 北京碳宝科技组织机构图 CBT organization structure

